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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 17 juni 2020 

Registratienummer : Bij2011757 (E202021985)  

 

Onderwerp: Vervolgvoorstel Steunfonds coronacrisis van Cie M&S / S&R 16 juni 2020 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Vragen n.a.v. 013 Raadsvoorstel Vervolgvoorstel Steunfonds coronacrisis van 

Commissievergadering Mens en Samenleving/Stad en Ruimte van 16 juni 2020 

 

De HOP is content met het raadsvoorstel coronacrisis toetsingscriteria en het afwegings-kader. 

Het besluit van vorige maand is verwerkt in een voor ons heldere en overzichtelijke criteria en 

kaders. De impact van Corona is hevig en de gevolgen zijn voor gemeente, inwoners, sociaal 

culturele instellingen, Heerhugowaardse verenigingen en ondernemers nog niet volledig 

inzichtelijk.  

We hebben diverse vragen, die zijn gericht op enerzijds i) algemene vragen, ii) vragen inzake 

compensatievergoeding, iii) vragen inzake exploitatiebijdrage en iv) vragen inzake 

stimuleringsbijdrage. 

 

Vragen 

 

Algemeen 
1) Wie neemt uiteindelijk de beslissingen ? Is dit de ambtenarij of ligt deze bevoegdheid bij 

het college? 

2) Hoeveel aanvragen en van wie heeft het college inmiddels een verzoek tot een bijjdrage 

uit het Corona fonds ontvangen ? 

3) In hoeverre verwacht het college dat het fonds van EUR 2.500.000 toereikend zal zijn? 

4) Kan de gemeente voor iedere categorie een standaard aanvraag formulier opstellen 

zodat aanvragers weten wat er van hen wordt verwacht? 

Vraag inzake compensatievergoeding 
1) Hoe gaat het college om met b.v. verenigingen die geen privaatrechtelijke overeenkomst 

hebben doordat zij bijvoorbeeld een eigen gebouw gebruiken?   

Vraag inzake exploitatiebijdrage 
1)  Waarom moet de gemeente de afgelopen 5 jaar een bestaande (subsidie)relatie hebben 

gehad met een lokaal sociaal maatschappelijke partner. ? Sluiten wij op deze wijze geen 

partners buiten? (2b) 

Vraag inzake stimuleringsbijdrage 
1) Hoe zien de drempelwaarden van de criteria eruit? 

Vraag inzake leefbaarheidsfonds 

1) De HOP heeft het vermoeden dat het leefbaarheidsfonds in 2020 door Corona 

bijna niet wordt aangesproken. Kunt u aangeven hoeveel ruimte er  nog is 

binnen het leefbaarheidsfonds? 
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Antwoord van het college 

Algemeen 

1. Wie neemt uiteindelijk de beslissingen ? Is dit de ambtenarij of ligt deze bevoegdheid bij het 

college? 

Het mandaat ligt bij het college. Aanvragen worden conform de mandaat regeling geaccoordeerd. 

Afhankelijk van de soort en de hoogte van de aanvraag, worden deze door de stuurgroep, het 

college of de burgemeester afgehandeld / ondertekend. Uw raad wordt over alle toekenningen 

geïnformeerd. 

 
2. Hoeveel aanvragen en van wie heeft het college inmiddels een verzoek tot een bijjdrage uit 

het Corona fonds ontvangen ? 

De volgende aanvragen zijn inmiddels gedaan (d.d. 18 juni): 
- Cool Kunst & Cultuur  

- Sport NV 

- Camping Dijk & Waard 

- Voetbalverenigingen KSV, Hugo Boys, WMC, Reiger Boys en SVW en Mixed Hockey Club 

(MHC) 

- Tafeltennisvereniging DOV 

- Stichting Den Huygen Dijck (Poldermuseum, Het Oude Gemaal) 

- Bij alle evenementen-organisaties, waarvan het evenement (voor 1 september) geen 

doorgang kan vinden, worden de leges van de vergunning ingetrokken 

- La Cubanita 

- Subway. 

 

3. In hoeverre verwacht het college dat het fonds van EUR 2.500.000 toereikend zal zijn? 

De doorlooptijd van de crisis bepaalt mede de hoogte van de steunmaatregelen. De impact van 

de crisis is moeilijk te overzien. Het Rijk en de provincie komen nog steeds met aanvullende 

maatwerkoplossingen voor sommige bedrijven en maatschappelijke instanties. Voorlopig kan 

het college met dit bedrag uit de voeten. 

 
4. Kan de gemeente voor iedere categorie een standaard aanvraag formulier opstellen zodat 

aanvragers weten wat er van hen wordt verwacht? 

Er is een gebruiksvriendelijk formulier opgemaakt, welke digitaal ingevuld kan worden. Dit 

neemt ongeveer 5 minuten tijd in beslag. Juist door de categorieën te combineren werkt het 

efficiënt. 

 

Vraag inzake compensatievergoeding 
1. Hoe gaat het college om met b.v. verenigingen die geen privaatrechtelijke overeenkomst 

hebben doordat zij bijvoorbeeld een eigen gebouw gebruiken?   

Voor sportverenigingen zijn hiervoor steunmaatregelen vanuit het rijk. Andere verenigingen 

komen mogelijk in aanmerking voor een exploitatiebijdrage. 

 

Vraag inzake exploitatiebijdrage 
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1.  Waarom moet de gemeente de afgelopen 5 jaar een bestaande (subsidie)relatie hebben 

gehad met een lokaal sociaal maatschappelijke partner. ? Sluiten wij op deze wijze geen 

partners buiten? (2b) 

Wij hebben juist de verruiming opgezocht van bestaande relaties die wij vanuit 

beleidsinhoudelijke doelstellingen nu al steunen, naar ook relaties die wij in de afgelopen 5 jaar 

steunden. Voor andere aanvragers zijn er mogelijkheden als zij een samenwerking aangaan of zal 

het College - indien mogelijk - een andere vorm van adequate ondersteuning zoeken. 

 

Vraag inzake stimuleringsbijdrage 
1. Hoe zien de drempelwaarden van de criteria eruit? 

De basis voor een bijdrage is dat de aanvraag voortkomt uit een samenwerking vanuit een 

collectieve sector of een gebied. Bij het bespreken van een aanvraag is er extra waardering, 

wanneer de aanvraag ook gemeentelijke doelstellingen op het gebied van duurzaamheid, sociaal 

en economie invult. Een duurzame samenwerking biedt meerwaarde ook op langere termijn. Het 

toekennen van punten is wenselijk voor de legitimiteit van de (hoogte van de) aanvraag en de 

transparantie van de afwegingen.  

Bijvoorbeeld: Een aanvraag van € 50.000, die geen extra punten scoort op inhoudelijke 
beleidsdoelen en een samenwerking kent met een beperkte houdbaarheid, scoort laag en is 

niet kansrijk. Een aanvraag van € 50.000 vanuit een duurzaam collectief om de sector 
economisch te herstellen en waarbij ook nagedacht is over een sociaal element, scoort hoog en 

is kansrijk. 

 

Vraag inzake leefbaarheidsfonds 

2) De HOP heeft het vermoeden dat het leefbaarheidsfonds in 2020 door Corona bijna niet 

wordt aangesproken. Kunt u aangeven hoeveel ruimte er  nog is binnen het 

leefbaarheidsfonds? 

 

Er is voor het jaar 2020 nog een bedrag beschikbaar van € 90.000,- (datum: 1-6-2020). 

 


